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Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

Protokół nr XIV 

XIV Sesja w dniu 29 sierpnia 2019  

Obrady rozpoczęto 29 sierpnia 2019 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 14:35 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków. 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

Obecni: 

1. Teresa Barańska 

2. Zygmunt Bochenek 

3. Rafał Bolibrzuch 

4. Ryszard Czeczel 

5. Josel Czerniak 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Katarzyna Licznar 

11. Paweł Licznar 

12. Ludmiła Lisowska 

13. Edward Mazur 

14. Stanisław Mięczakowski 

15. Edward Mróz 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

1. Porządek obrad: 

1) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska, przywitała 

radnych i zaproszonych gości.  

W momencie otwarcia  w obradach uczestniczyło 20 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane kworum. 

 

Przed przystąpieniem do porządku obrad Przewodnicząca Rady Alicja Isalska oddała głos 

obecnej na posiedzeniu Poseł Katarzynie Czochara. 

Poseł Katarzyna Czochara podziękowała za pomoc udzieloną przez Gminę w sprawie zakupu 

samochodu dla OSP Moszczanka. 
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Poseł przekazała również, ze 12 października na terenie Gminy Prudnik odbędzie się 

Prudnicki Dzień Prymasowski. Przedstawiła pokrótce program wydarzenia oraz poprosiła  

o zaangażowanie w organizację wydarzenia. 

 

W dalszej części Burmistrz Prudnika oraz radni podziękowali za współpracę odchodzącej na 

emeryturę Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Krystynie Martynie. 

 

Przewodnicząca oddala glos Burmistrzowi Grzegorzowi Zawiślakowi. Burmistrz 

poinformował, że na sesji obecny jest Komendant Policji Krzysztof Urban.  Obecność 

Komendanta związana jest kwestiami bezpieczeństwa w gminie Prudnik. Burmistrz 

poinformował o planach związanych ze zwiększaniem bezpieczeństwa na terenie gminy,  

o planach rozbudowy monitoringu i zakupu nowych kamer, aby w sposób profesjonalny 

można było kontrolować strefy miejskie zagrożone pewnymi zdarzeniami. Burmistrz 

poinformował, że rozbudowa sieci połączona będzie z wprowadzeniem 24-godzinnej 

obserwacji przez 7 dni w tygodniu, co pozwoli na szybką reakcję w razie potrzeby. Grzegorz 

Zawiślak wspomniał o trudnościach kadrowych występujących w policji. Zakomunikował, że 

w przyszłym roku będzie zwracał się do radnych z prośbą o wyrażenie zgody na zwiększenie 

ilości pracowników Straży Miejskiej o kolejnych 2 funkcjonariuszy.  

Burmistrz oddał głos komendantowi Policji Krzysztofowi Urbanowi. 

Komendant Policji Krzysztof Urban oznajmił, ze od dłuższego czasu trwają rozmowy na 

temat rozbudowy monitoringu, który przyczyni się do poprawy bezpieczeństwa na terenie 

gminy. Przyjęte założenie powinny pomóc w zwalczaniu drobnych, ale uciążliwych 

wykroczeń, takich jak np. spożywanie alkoholu oraz zakłócenia porządku w godzinach 

nocnych. Krzysztof Urban opowiedział również o funkcjonowaniu aplikacji internetowych 

takich jak krajowa mapa zagrożeń bezpieczeństwa oraz e komenda. Nawiązując do 

pojawiających się aktów wandalizmu Komendant oznajmił, że zrobił analizę porównawczą do 

innych rejonów polski i Prudnik nie wychodzi tu poza normę, chociaż wiadomo, że dla 

społeczeństwa są uciążliwe. Policja stara się walczyć z patologiami, jednak nie zawsze jest to 

możliwe. W dalszej części wypowiedzi Komendant wspomniał o rozpoczęciu roku szkolnego. 

Oznajmił, że policjanci dokonują kontroli infrastruktury drogowej w okolicach szkół oraz 

przedszkoli. Poza tym policja wraz z patrolami straży miejskiej będą dbać o to, aby dzieci 

bezpiecznie dotarły do placówek oświatowych. 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Edward Mazur. Poruszył kwestię bezpieczeństwa 

w obrębie Przedszkola nr 6 na osiedlu. Oznajmił, że pomimo parkingów ludzie stawiają 

samochody na chodnikach, co zmusza pieszych do poruszania się po drodze. Stwarza to 

niebezpieczeństwo. W imieniu mieszkańców osiedla zaapelował o częstsze patrole policji  

w tym rejonie, zwłaszcza w godzinach porannych i pouczanie kierowców, gdyż przepisy 

drogowe wyraźnie mówią gdzie i kiedy można się zatrzymać.  

Komendant K. Urban stwierdził, iż uwaga jest jak najbardziej słuszna. Oznajmił, że zostanie 

ona ujęta w dyslokacji, szczególnie w ramach akcji „Bezpieczna droga do szkoły”. Dodał, że 

na początku kierowcy będą otrzymywać pouczania, a gdy one nie dadzą rezultatów będą 

nakładane mandaty.  

Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień podziękowała za systematyczne i dokładne 

patrolowanie ulicy Poniatowskiego. Dodała jednak, że przydałyby się częstsze patrole 

funkcjonariuszy w tym rejonie porą wieczorną i nocną, zwłaszcza biorąc pod uwagę 

dewastacje w ostatnim czasie oraz podpalenie wieży widokowej. Radna odniosła się również 

do sytuacji w parku. Tu również zwróciła się z prośba o częstsze patrole nocne, zwłaszcza  

w piątku na sobotę i z soboty na niedzielę oraz z niedzieli na poniedziałek. Dodała, że widok 

parku o poranku przeraża: porozbijane butelki, śmieci itp. Zwróciła uwagę również na 
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wulgarny język jakim posługują się wandale. Radna odniosła się jeszcze do odpowiedzi na 

swoją interpelację dotyczącą cmentarza.  

Radna Ludmiła Lisowska  podziękowała za to, że w parku są wzmożone patrole, jednak 

problem zgłaszany przez Panią Z. Zeprzałka - Krzemień jest widoczny zwłaszcza  

w godzinach nocnych. Wymaga on systemowego podejścia, gdyż problem dewastacji stanowi 

duże zagrożenie w centrum miasta. Podziękowała również za działania podjęte przy szkole nr 

4. Radna zwróciła uwagę na fakt szybkiego i niebezpiecznego poruszanie się samochodów po 

ulicy Dąbrowskiego. Zapytała czy jest możliwość zapanowania w jakiś sposób nad 

problemem? 

Komendant odniósł się najpierw do patroli w parku – poinformował, że policjanci są tam tak 

często jak to tylko możliwe. Dodał, że chuligani uspakajają się na widok radiowozu  

i policjanci nie są w stanie niczego im udowodnić. Komendant wyraził opinię, że obecny 

chuliganizm oraz wulgarny język jakim posługują się dzieci i młodzież to w dużym stopniu 

wina rodziców oraz ogólny dostęp do Internetu. Praktycznie każde dziecko ma smartfon  

i korzysta w niego w niekoniecznie odpowiedni sposób. Odnośnie ulicy Dąbrowskiego 

Komendant poinformował, że cyklicznie przeprowadzane są tam akcje ruchu drogowego, 

które powodują że przez jakiś czas jest tam spokojniej.  

Głos zabrał Radny Stanisław Mięczakowski. Poinformował o problemach na drodze 

krajowej nr 40 w Łące Prudnickiej na odcinku przedszkole-szkoła. Poprosił o pomoc  

w zapobieganiu wypadków drogowych, w szczególności potrąceń pieszych w tym rejonie. 

Notorycznie łamane są tam przepisy, kierowcy jeżdżą zbyt szybko. Poprosił o wydanie opinii 

na temat bezpieczeństwa na tej drodze i przekazanie jej Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych 

i Autostrad. Radny chciałby aby w na tym odcinku ograniczyć dozwoloną prędkość  

i egzekwowanie ograniczenia np. z pomocą wysepek.  

Komendant oznajmił, że parę miesięcy temu opinia taka została przygotowana na prośbę 

radnej sejmiku Joanny Czochary. K. Urban dodał, że na drodze tej problem jest tego typu, że 

policja zatrzyma kilka osób, a reszta już wie, że patrol tam stoi. 

Radny T. Wisła zapytał na jakich zasadach będą rozlokowane kamery nowego monitoringu? 

Czy będą brane pod uwagę sugestie zgłaszane przez radnych na sesji? 

Komendant K. Urban przypomniał, że lokalizacja kamer będzie konsultowana zarówno  

z radnymi jak i z mieszkańcami. 

Sołtys Czyżowic Alicja Zawiślak zwróciła uwagę na częste biesiady na ulicy Sobieskiego  

w Prudniku, które odbywają się tam pomimo monitoringu. Poprosiła o częstsze patrole 

policji. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

 

2) Przyjęcie protokołu z XI sesji 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem czy ktoś ma uwagi do protokołu nr XI/2019, który 

był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Radni nie wnieśli uwag, w związku  

z czym Przewodnicząca podała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XI sesji Rady Miejskiej 

w Prudniku z dnia 27 czerwca 2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XI sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 
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Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

 

3) Przyjęcie protokołu z XII sesji 
Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem czy ktoś ma uwagi do protokołu nr XII/2019, 

który był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Radni nie wnieśli uwag, w związku 

z czym Przewodnicząca podała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XII sesji Rady 

Miejskiej w Prudniku z dnia 18 lipca 2019 r. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XII sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, 

Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek 

Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (3) 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

 

4) Przyjęcie protokołu z XIII sesji 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem czy ktoś ma uwagi do protokołu nr XIII/2019, 

który był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. Radni nie wnieśli uwag, w związku 

z czym Przewodnicząca podała pod głosowanie przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady 

Miejskiej w Prudniku z dnia 12 sierpnia 2019 r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XIII sesji.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mróz 

 

5) Zmiany w porządku obrad 

Burmistrz poprosił o wprowadzenie zmian w porządku obrad polegające na: 

- wprowadzeniu do porządku obrad projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej (druk 209a); 

- wprowadzeniu zmiany w treści w druku nr 210 - projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Prudnik na 2019 rok; 
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- wprowadzenie do porządku obrad druku nr 243 – projekt uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, 

szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 

godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród nauczycielom 

zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Prudnik; 

- wprowadzenie do porządku obrad druku nr 244 - projekt uchwały w sprawie nadania 

odznaki zasłużony dla Miasta i Gminy Prudnik. 

Przewodnicząca Rady podała pod głosowanie zaproponowane przez Burmistrza zmiany  

w porządku obrad. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiany w porządku obrad - wprowadzenie druku 209 a - projekt uchwały uchylającej 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Edward Mróz, Tomasz Wisła 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiany w porządku obrad - wprowadzenie zmiany w druku nr 210 - projekt uchwały  

w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2019 rok.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Edward Mróz, Tomasz Wisła 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiany w porządku obrad - wprowadzenie uchwały druk nr 243 - projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego 

oraz za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania 

nagród nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Prudnik.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Bochenek 

BRAK GŁOSU (2) 

Edward Mróz, Tomasz Wisła 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Zmiany w porządku obrad - wprowadzenie druku nr 244 - projekt uchwały w sprawie nadania 

odznaki zasłużony dla Miasta i Gminy Prudnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-

Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Edward Mróz, Tomasz Wisła 

 

2. Informacja Burmistrza o działaniach podejmowanych między sesjami. 

Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak przedstawił informację ze swojej działalności za 

okres od 28 czerwca do 28 sierpnia 2019 r. o następującej treści: 

1.Wydawać by się mogło, że w dniu dzisiejszym  powinny być już zakończone uzgodnienia 

związane z organizacją publicznego transportu zbiorowego na terenie Powiatu Prudnickiego, 

że z dużym wyprzedzeniem przygotowani jesteśmy na dzień 1 września, gdy w ramach ptz 

będą prowadzone również przewozy szkolne, niestety jeszcze wczoraj odbyły się gorączkowe 

negocjacje z PKS Głubczyce. W wyniku tych rozmów w najbliższy piątek podpisana zostanie 

umowa o świadczenie usług publicznego transportu zbiorowego pomiędzy PKS Głubczyce, 

które jest Operatorem dla każdej gmin z osobna  i dla powiatu prudnickiego, którzy na swoim 

terenie są organizatorami publicznego transportu zbiorowego. Ostatecznie podpisana została  

umowa na przewozy szkolne. 

Sytuacja ta oznacza, że do istniejącej siatki połączeń w okresie nauki szkolnej  dochodzą 

połączenia, które z jednej strony realizować będą przewozy szkolne oraz będą dostępne dla 

pozostałych pasażerów. Inaczej mówiąc do każdej miejscowości do której dowożone będą 

dzieci do szkół dodane zostaną dodatkowe kursy. Komunikacja ta może odbywać się 

wyłącznie w granicach Gminy Prudnik, a realizatorem umowy będzie PKS Głubczyce. 

Rozkład jazdy z dworca autobusowego  ważny od 01.09.2019 jest  dostępny na stronie  

www.e-podroznik.pl. 

Kolejnym elementem publicznego transportu są komercyjne przewozy świadczone na trasach 

z i do Opola oraz z i do Nysy. W pierwszym przypadku kursy realizuje PKS Opole w drugim 

PKS Nysa, Do tych kursów Gmina Prudnik nie dopłaca.  
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PKS Opole uwzględnił uwagi pasażerów dotyczące rozkładu jazdy, dostosowując go do 

zgłaszanych potrzeb, a rozkład obowiązujący od 1 września dostępny jest na stronach 

przewoźnika. Od jutra na dworcu w Prudniku sprzedawane będą przez PKS Opole bilety 

miesięczne. Podejmowałem negocjacje dotyczące ilości kursów na trasie z i do Nysy  

z Prezesem PKS Nysa i władzami Powiatu Nyskiego, jednak na tą chwilę bez rezultatu. 

Zamierzam również wystąpić do Marszałka Województwa w sprawie określenia perspektyw 

rozwoju linii kolejowej prowadzącej przez Prudnik, jako elementu publicznego transportu 

zbiorowego na terenie Gminy Prudnik.  

Umówiliśmy się z Gminą Głogówek i Lubrza , że w połowie września rozpoczynamy 

rozmowy na temat funkcjonowania publicznego transportu zbiorowego po zakończeniu 

umowy z PKS Głubczyce, czyli po 30 sierpnia 2020r. 

2. Informuję Państwa, że  z dniem 1 września postanowiłem rozwiązać za trzymiesięcznym 

okresem wypowiedzenia umowę o pracę z Dyrektorem Ośrodka Sportu i Rekreacji Panem 

Markiem Krajewskim. Równocześnie ogłosiłem nabór na to stanowisko, a termin składania 

ofert upływa 9 września. Była to decyzja bardzo trudna bo i okres związany z zakończeniem 

sezonu letniego, jak i organizacją Memoriału im Stanisława Szozdy nie sprzyja takim 

posunięciom. Mając jednak na uwadze sytuację w jednostce oraz nawarstwiające się 

problemy zarządcze i organizacyjne stwierdzone w kolejnych kontrolach uznałem, że decyzja 

ta bez względu na konsekwencje musi być podjęta natychmiast. Dzięki zaangażowaniu Pani 

Małgorzaty Halek Malinowskiej Kierownik Agencji Promocji, której na część etatu 

powierzyłem pełnienie obowiązków Dyrektora OSiR, udało się ogarnąć kwestie zarządzania 

Ośrodkiem oraz organizacji imprez zaplanowanych w kalendarzu Ośrodka. 

3. W ostatnim czasie wiele mówi się o ewentualnym przejęciu przez Gminę  od  Powiatu 

obiektu szkoły zawodowej przy ulicy Podgórnej -  na szkołę podstawową. Omawialiśmy tą 

sprawę wielokrotnie, przypomnę tylko, że w I półroczu uchwała Rady podjęta jeszcze  

w poprzedniej kadencji w sprawie przejęcia obiektu została uchylona. 

Równolegle przystępujemy do opracowania założeń związanych z funkcjonowaniem szkoły 

podstawowej na Osiedlu Jesionowe Wzgórze oraz potrzeb w tym zakresie. Tak więc 

analizowana jest demografia oraz  możliwości poprawy bazy dydaktycznej już istniejącego 

obiektu szkoły Nr 1. Wstępnie już dziś mogę zakomunikować, że w budżecie na 2020 rok 

zaproponuję zadanie związane z opracowaniem dokumentacji technicznej na rozbudowę 

Szkoły Podstawowej Nr 1 przy ulicy Podgórnej, poprzez dobudowę do istniejącego  obiektu- 

budynku połączonego z istniejącą szkołą - łącznikiem. Chcę, aby w tym miejscu powstała 

nowoczesna szkoła  na miarę XXI wieku. 

 

4. 23 sierpnia minął termin składania projektów do budżetu obywatelskiego Prudnik 2020. 

Zgłoszonych zostało 13 zadań w tym 12 projektów  inwestycyjnych  i 1 nieinwestycyjny. 

Projekty dotyczą: 

1) dwa związane są z  budową tężni solankowej w Parku Miejskim w Prudniku. Projekty są 

bardzo podobne dotyczą tego samego miejsca i zakresu . Będę rekomendował połączenie tych 

wniosków  w jeden . 

2) budowy PUMPTRACKA – rowerowego placu zabaw – przy Stadionie Miejskim 

3) zakupu SMART ŁAWEK – nowoczesnych ławek solarnych z dostępem do internetu, 

funkcją ładowania przez USB oraz usługą sensor smogu. Lokalizacja : Rynek, Plac Wolności, 

Plac Szarych Szeregów. 

4) wybrukowania terenu przyległego do Kościoła Parafii Miłosierdzia Bożego w Prudniku 

5) budowy systemu informacyjnego INFO GROBONET na Cmentarzu Komunalnym  

w Prudniku 
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6) zakup nowoczesnego wyposażenia oddziału dla dzieci Biblioteki Publicznej w Prudniku 

7) remont i wyposażenie ogólnodostępnego Klubu Emeryta -przy ulicy Jagiellońskiej 

8) renowacja i wyposażenie harcówki – przy ulicy Królowej Jadwigi 

9) wyposażenie w nowe elementy na placu zabaw przy przedszkolu w Niemysłowicach 

10) rozwój działalności kulturalno-sportowej w sołectwach: Łąka Prudnicka, Moszczanka, 

Niemysłowice, Rudziczka, Szybowice 

11) oświetlona altana w Piorunkowicach 

12) młody inżynier – warsztaty dla dzieci i nastolatków – projekt nie inwestycyjny. 

Zgodnie z uchwałą Nr XI/187/2019 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 27 czerwca 2019 r.  

w sprawie ustalenia zasad i trybu przeprowadzenia konsultacji społecznych na temat budżetu 

gminy Prudnik na 2020 rok, w pierwszy etapie  wnioski złożone przez mieszkańców zostaną 

poddane weryfikacji formalno-prawnej tj. w zakresie zgodności projektu z: listami poparcia,  

ustalonym formularzem, kosztorysem zadania nieprzekraczającym kwot określonych  

w uchwale, sytuacją prawną nieruchomości, której dotyczy zadanie, w tym czy nieruchomość 

stanowi własność gminy Prudnik oraz czy wnioskowane zadanie jest zgodne  

z obowiązującym planem przestrzennego zagospodarowania. 

W przyszłym tygodniu zweryfikowane projekty zostaną przekazane Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej, która stwierdza zgodność złożonych 

projektów z dokumentami strategicznymi i perspektywicznymi planami inwestycyjnymi 

gminy na danym terenie, założonym harmonogramem, tj. możliwością realizacji projektu przy 

uwzględnieniu jego uwarunkowań, zasadą gospodarności, tj. wysokości kosztów rocznego 

utrzymania projektu po jego zrealizowaniu w stosunku do jego wartości (nie więcej niż 20%),  

zasadą bezpieczeństwa planowanego do realizacji projektu dla jego użytkowników i innych 

osób oraz odpowiedzialności gminy z tego tytułu. Głosowanie rozpocznie się od 11 września  

i trwać będzie do 16 września. 

 

5. Informuję, że Gmina Prudnik zawarła porozumienie z Wojewódzkim Funduszem Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu, na mocy którego przystąpiliśmy do obsługi 

programu priorytetowego „Czyste Powietrze”. Porozumienie to umożliwia nam udział  

w procesie wdrażania Programu. Urząd Miejski w Prudniku będzie  przyjmować wnioski  

o dofinansowanie i dokonywał ich wstępnej weryfikacji. Ułatwi to dostęp naszym 

mieszkańcom do skorzystania z Programu oraz usprawni proces jego wdrażania.  

Mogę powiedzieć, że od podpisania porozumienia widać duże zainteresowanie Programem,  

a pracownicy Urzędu udzielają informacji o warunkach złożenia wniosku. 

 

6. W czerwcu odbyły się Walne Zgromadzenia Spółek, których jednoosobowym 

udziałowcem jest Gmina Prudnik i w których Burmistrz pełni rolę Zgromadzenia 

Wspólników. 

Wszystkim organom Spółek udzieliłem pokwitowania za rok działalności 2018.  W związku  

z tym, że działalność Spółek jest analizowana na dzisiejszej sesji wskażę tylko podstawowe 

wskaźniki dotyczące Spółek : 

1) Zakład Usług Komunalnych: suma bilansowa 4.426.417,91zł., kapitał własny 1.686.269,22 

zł., strata 1.281.069,16 zł 

2) Zakład Wodociągów i Kanalizacji: suma bilansowa 40.179.453,56 zł., kapitał własny 

33.928.457,27zł. Zysk – brutto 104.461,16 netto 71.702,16 zł. Gmina pobrała dywidendę  

w kwocie 55 927,68 zł 

3) Zakład Energetyki Cieplnej: suma bilansowa 17.143.464,70 zł., kapitał własny 

8.811.900,24 zł.  Zysk – brutto 76.382,84, netto 32.226,84 zł. Gmina pobrała dywidendę  

w kwocie 32 226,84 zł. 
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4) Prudnickie Towarzystwo Budownictwa Społecznego: : suma bilansowa 7.011.041,78 zł., 

kapitał własny  4.058.281,49 zł.  Zysk – brutto 56.302,42 zł.  netto 39.423,42 zł. 

 

7. 10 lipca odbył się konkurs na dyrektora Zespołu Szkolnego Przedszkolnego w Prudniku. 

Uznanie komisji konkursowej, w skład której wchodzili przedstawiciele organu 

prowadzącego, rady rodziców, grona pedagogicznego oraz kuratorium oświaty w Opolu, 

zdobył mgr Janusz Bazydło. Nowemu dyrektorowi życzę powodzenia w realizacji założeń, 

jakie przedstawił w koncepcji prowadzenia placówki. Jednocześnie chciałby podziękować 

odchodzącej pani dyrektor mgr Krystyna Wróblewskiej za wieloletnie kierowanie tą 

placówką. 

 

8. Spotkałem się z członkiem Zarządu Spółki ARRIVA w związku z ewentualną ofertą 

zakupu przez gminę bazy ARRIVY przy ulicy Kościuszki. Za zgodą Rady zaoferowałem 

kwotę 2 000 000 zł, jednak propozycja ta została odrzucona. Zdaniem Prezesa kwotą 

wyjściową musi być wartość wyceny, czyli około 3 500 000 zł. Na tą chwilę baza będzie 

oczekiwać na nowe ogłoszenie przetargu, a ze strony ARRIVY jest wola dalszych rozmów. 

 

9. Zgodnie z § 2 uchwały Nr VIII/122/2011 Rady Miejskiej w Prudniku z dnia 31 maja 2011 

r. w sprawie zasad sprzedaży lokali użytkowych i jednolokalowych budynków użytkowych 

ich najemcom i dzierżawcom informuję, że została ustalona cena sprzedaży: 

- nieruchomości oznaczonej na mapie nr 11 – obręb Prudnik jako działka nr 1503/74 o pow. 

0,0017 ha, zabudowanej jednolokalowym budynkiem użytkowym - garażem o powierzchni 

użytkowej 11,25 m2 na kwotę 15.500,00 zł w tym cena budynku 14.117,00 zł i cena gruntu 

1383,00 zł. Sprzedaż nieruchomości nastąpi na rzecz najemcy garażu. Wartość nakładów 

poniesionych na wybudowanie garażu przez poprzednika prawnego najemcy- została ustalona 

- na kwotę 14.117,00 zł. Kwota ta zostanie zaliczona na poczet ceny sprzedaży 

nieruchomości. Do pozostałej do zapłaty części ceny tj. kwoty 1.383,00 zł zostanie doliczony 

podatek Vat (23%) w kwocie 318,09 zł. 

 

10. Zgodnie z ogłoszonym przez Urząd Marszałkowski Województwa Opolskiego naborem 

projektów w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Opolskiego na 

lata 2014-2020 w działaniu 5.1. „Ochrona różnorodności biologicznej” złożony został 

partnerski projekt Gminy Nysa, Gminy Prudnik, Gminy Głuchołazy oraz Starostwa 

Powiatowego w Prudniku pod nazwą „Bioróżnorodność bogactwem Gminy Głuchołazy, 

Gminy Nysa, Gminy Prudnik i Powiatu Prudnickiego”. 

Projekt w części dotyczącej Gminy Prudnik swoim zakresem rzeczowym obejmować będzie 

następujące działania: w części dotyczącej Parku Miejskiego:  

• wykonanie inwentaryzacji przyrodniczej z projektem gospodarki drzewostanem,  

• wycinkę ok 10% (tj ok. 260 szt.) drzew,  

• pielęgnację ok 70% (tj 1638 szt.) drzew,  

• wykonanie 20 ekspertyz dendrologicznych,  

• zakup 3 szt. karmników,  

• zakup i montaż 20 szt. budek lęgowych dla ptaków,  

• zakup 5 szt. budek lęgowych dla wiewiórek. 

Natomiast projekt w części dotyczącej cmentarza komunalnego obejmować będzie: 

• wykonanie aktualizacji inwentaryzacji przyrodniczej z projektem gospodarki drzewostanem 

oraz projektem nasadzeń,  

• wycinkę ok 10% (tj ok. 20 szt.) drzew,  

• pielęgnację 100% (tj 300 szt.) drzew,  

• wykonanie 150 szt. nasadzeń,  
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• wykonanie 12 ekspertyz dendrologicznych oraz  

• wykonanie projekt wraz wykonanie zagospodarowaniem zieleńca przy Cmentarzu 

Komunalnym. 

Złożony projekt w części dotyczącej Gminy Prudnik opiewa na całkowitą wartość 1 436 

300,00 zł a Gmina Prudnik ubiega o dofinansowanie swojej części projektu kwotą 1 220 

855,00 zł tj kwotą stanowiącą aż 85% wartości kosztów kwalifikowalnych tj maksymalną 

możliwą do pozyskania w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Opolskiego na lata 2014-2020. Projekt w przypadku jego akceptacji – uwzględniając 

specyfikę projektu - zakłada jego rzeczową realizację w terminie od drugiego kwartału 2020 

do czwartego kwartału 2021 r. 

Informuję jednocześnie, iż zgodnie z informacją zawartą w ogłoszeniu o naborze projektów 

rozstrzygnięcie ogłoszonego konkursu planowane jest – zgodnie z informacją zawartą w 

ogłoszeniu o naborze - w terminie do końca miesiąca stycznia 2020 r.  

  

11. W dniu 21 sierpnia Gmina Prudnik złożyła w Opolskim Urzędzie Wojewódzkim wniosek 

o dofinansowanie przebudowy ulicy Legionów w ramach rządowego Funduszu Dróg 

Samorządowych. 

Zakres rzeczowy projektu przewiduje przebudowę ulicy Legionów w zakresie obejmującym 

wykonanie:  

2 800 m² nowych nawierzchni,  

686 m² chodników, 

939 m² ścieżki pieszo-rowerowej 

29 szt. oznakowania pionowego 

63 m oznakowania poziomego 

oraz kanalizację deszczową. 

Całkowita wartość kosztorysowa projektu wynosi 1 308 982,24 zł.  

Zgodnie z uregulowaniami Programu Dróg Samorządowych maksymalna wysokość 

dofinansowania może wynieść do 80% wartości a decyzja o ewentualnej wysokości 

dofinansowania podjęta zostanie przez organy administracji rządowej oceniające złożone 

projekty (tj. Urząd Wojewódzki, Ministerstwo) i na etapie składania projektu Gmina Prudnik 

nie jest w stanie określić procentowej wysokości ewentualnego dofinansowania. 

Zgodnie z zapisami Programu Dróg Samorządowych decyzja o wyborze zadań nastąpi po 

czterech miesiącach od terminu złożenia projektów, co oznacza że nastąpi to w połowie 

sierpnia bieżącego roku.     

  

12. Informuję, że w ramach budżetu Gminy Prudnik na 2019 rok wdrożono  następujące 

procedury przetargowe: 

1) rozstrzygnięto przetarg na budowę drogi ulicy Dębowej. Umowę podpisano z ROCON Sp. 

z o.o. z Tułowic. Kwota umowy 947 100, zł. 

2) ogłoszono przetarg, rozstrzygnięto i podpisano umowę na modernizację pomieszczeń  

sanitarnych z dostosowaniem dla dzieci niepełnosprawnych w Zespole Szkolno-

Przedszkolnym przy ul. Szkolnej. Umowę zawarto z Zakładem Usług Komunalnych 

Jednoosobowa Spółka Gminy z o.o. z Prudnika. Kwota umowy 439 947,80 zł. 

3) ogłoszono przetarg na  przebudowę dworca autobusowego w Prudniku. Wpłynęło 5 ofert. 

Przetarg unieważniono ponieważ cena najtańszej oferty przewyższała kwotę, jaką Gmina 

zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia. 

 

13. Na terenie Prudnika w trakcie realizacji jest 6 nowych dróg gminnych o łącznej długości 

jezdni wynoszącej blisko 2,5 km i chodników o tej samej długości. Podjęliśmy dodatkowo 

starania aby zadania te były dofinansowane środkami zewnętrznymi (na tą chwilę co najmniej 
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dwa zadania posiadają dofinansowanie w wysokości 50% i 53%, a pozostałe cztery w ramach 

rządowego programu Funduszu Dróg Samorządowych znalazły się na liście rankingowej 

Wojewody Opolskiego, która została przekazana do akceptacji Pana Premiera. 

I tak:  

„Budowa drogi ulicy Azaliowej” 

W ramach zadania wykonano do dnia dzisiejszego nawierzchnie części chodników oraz 

jezdni na odcinku ok. 70% w pozostałej części trwają prace związane z wykonaniem 

podbudowy jezdni oraz kanalizacji deszczowej. Jezdnia została wykonana z kostki betonowej 

o szerokości 6.0m chodniki obustronne z kostki betonowej o szerokości 2.0m. 

„Budowa drogi ulicy Dębowej” 

Na ulicy rozpoczęto korytowanie pod konstrukcyjne nawierzchnie jezdni. Rozpoczęto prace 

kanalizacji deszczowej odwodnienia jezdni. 

„Budowa drogi ulicy Jaśminowej” 

W ramach zadania wykonano do dnia dzisiejszego nawierzchnie części chodników oraz 

podbudowę jezdni na odcinku ok. 80%. Jezdnia zostanie wykonana z kostki betonowej o 

szerokości 6.0m chodniki obustronne z kostki betonowej o szerokości 2.0m. 

„Budowa drogi ulicy Kalinowej” 

W ramach zadania wykonano do dnia dzisiejszego nawierzchnie chodników oraz jezdni na 

odcinku ok. 90%. Jezdnia została wykonana z kostki betonowej o szerokości 6.0m chodniki z 

kostki betonowej obustronne o szerokości 2.0m. 

„Budowa drogi od ul. Skowrońskiego do ul. Powstańców Śląskich”  

Zaawansowanie robót; 

- wykonano korytowanie jezdni i ciągów pieszo-jezdynych  w 80%, 

- wykonano podbudowy z tłucznia  jezdni i ciągów  pieszo-jezdnych, osadzono krawężniki  

i obrzeża trawnikowe   w 80%, 

- wykonano instalację odwodnienia drogi  w 90%. Trwają prace związane z zbiornikiem 

retencyjnym. 

- wykonano instalację oświetlenia ulicznego i instalację teletechniczną w 80% 

„Budowa drogi ulicy Przemysłowej”.  

Realizowana w ramach RPO do dnia dzisiejszego wykonano  nawierzchnię chodnika (100%) 

oraz podbudowę jezdni na odcinku ok. 80%. Jezdnia zostanie wykonana o nawierzchni 

asfaltowej szerokości 6.0m chodnik jednostronny z kostki betonowej o szerokości 2.0m. 

Dokumentacyjnie została przygotowana „Przebudowa drogi ul. Legionów w Prudniku” 

obejmująca nową nawierzchnię jezdni, ciąg pieszo – rowerowy, miejsca postojowe dla 

samochodów osobowych, wjazdy do posesji, przebudowę skrzyżowań z ulicą Dąbrowskiego, 

Grunwaldzką oraz z drogami wewnętrznymi. 

 

14. Zgodnie  z zaplanowanym w budżecie gminy podwyższeniem kapitału zakładowego 

Zakładu Usług Komunalnych uchwałą podwyższyłem  kapitał Spółki o kwotę 770.832,00 zł  

z dotychczasowej kwoty 1.978.831,00 zł dzielący się na 2.176 udziałów po 909,00 zł do 

kwoty 2.749.663,00 zł poprzez utworzenie 848 nowych udziałów po 909,00 zł każdy.  

Podwyższony kapitał zakładowy Spółki wynosi 2.749.663,00 zł i dzieli się na 3.024 udziały 

po 909,00 zł każdy. Nowe udziały objęła – Gmina Prudnik.  

 

15. W dniach 28-29 czerwca w Górowie Iławieckim uczestniczyłem w X Festiwalu Miast 

Cittaslow. Ofertę naszego miasta na festiwalu prezentowały dwie pracownice Muzeum Ziemi 

Prudnickiej. Podczas zebrania władze krajowe przyznały Pani Alicji Twardowskiej – Jania 

specjalne wyróżnienie za szczególne zasługi i zaangażowanie dla promocji i rozwoju idei 

Cittaslow. Pani Alicja Twardowska – Jania wyróżniona została za niebywałą aktywnością  

w upowszechnianiu idei Cittaslow w południowej części naszego kraju.  W uzasadnieniu 



12 

 

uchwały przyznającej Pani Alicji Twardowskiej – Jania wyróżnienie podkreślono, iż  Pani 

Alicja Twardowskiej – Jania jest  propagatorką zaszczepienia idei Cittaslow na prudnicki 

grunt.  Dzięki uporowi i determinacji idea sieci Cittaslow trafiła na podatny grunt w mieście 

Głubczyce, które również pomyślnie przeszło proces certyfikacji i jest członkiem sieci. 

W konkursie na najładniejszego ślimaka przygotowanego przez miasta zwyciężył Prudnik. W 

prace nad przygotowaniem ślimaka, które trwały dwa tygodnie, zaangażowała się grupa 10 

seniorów z Klubu „Senior +”. Prudnicki ślimak został uszyty z juty a ozdobiły go ręcznie 

wykonane detale takie jak: kapelusz, kwiaty, domki oraz szarfa z nazwą miasta wyszyta 

haftem krzyżykowym.  

Warto podkreślić, iż Festiwal Miast Cittaslow odbędzie się w roku 2022 w Prudniku i będzie 

to jego już XIII edycja. 

 

16. 29 czerwca na Koziej Górze odbyły IV Mistrzostwa Ziemi Opolskiej w Nordic Walking 

się na dwóch dystansach 5 i 10 km w wielu kategoriach wiekowych. Na starcie stanęło prawie 

150 wielbicieli chodu z kijami. Jest to już kolejna impreza nordic walking organizowana  

w gminie Prudnik i widzimy rosnące zainteresowanie tą dziedziną sportu. Podziękowania za 

organizację imprezy należą się stowarzyszeniu Wesoły Borsuk oraz Agencji Promocji  

i Rozwoju Gminy Prudnik. 

 

17. 28 czerwca odbyła się ostatnia impreza organizowana w ramach Marszałkowskiego 

Budżetu Obywatelskiego. Na turnieju siatkówki w Mieszkowicach pojawili się 

przedstawiciele i zawodnicy ZAKSY Kędzierzyn Koźle. Natomiast w samej rywalizacji 

zwyciężała drużyna z Rudziczki. Wszystkim organizatorom cyklu 9 imprez chciałbym 

serdecznie podziękować za włożony trud w ich organizację.  

 

18. 30 czerwca Stadnina Koni w Prudnik organizowała na hipodromie w Chocimiu zawody 

konne w skokach przez przeszkody. W ramach zawodów rozegrany został konkurs o Puchar 

Burmistrza. Zwyciężczynią została pani Martyna Rydz. Gratuluję wszystkim zwycięzcom  

i organizatorom.   

 

19. 1 lipca ruszył nabór wniosków w programie „Rodzina 500+”.Od tego dnia wnioski można 

składać poprzez kanał bankowości elektronicznej, portal Emp@tia lub portal PUE ZUS, zaś 

od 1 sierpnia drogą tradycyjną wnioski można składać w nowej siedzibie OPS przy ul. 

Traugutta 10. 

 

20. Tegoroczne dni Prudnika rozpoczęły się 9 lipca Dniem Pieśni religijnej, podczas którego 

wystąpiły zespoły: Nad ziemią, Gospel Sound oraz Muzyczne Kartony. 10 lipca odbył się 

dzień historyczny, w ramach którego prudniczanie mogli uczestniczyć w spacerze 

„Kolejowym Szlakiem” z Marcinem Husakiem oraz wziąć udział w wykładzie dyrektora 

Muzeum Ziemi Prudnickiej Wojciecha Dominika pt. „Jak w średniowieczu Prudnik 

zakładano w 740 rocznicę lokacji miasta”. Natomiast 11 lipca przy wilii franklów odbył się 

Dzień Turystyczny. Muzyczny finał dni naszego miasta miał miejsce 13 lipca na prudnickim 

rynku. Na rozpoczęcie wystąpiły czeski zespół FiHA oraz wokalistka Katerina Kosnovska. 

Publiczność rozgrzała wschodząca gwiazda Lanberry, a niesamowitej energii dostarczył 

zespoł  Lemon z charyzmatycznym wokalistą Igorem Herbutem. Na zakończenie wystąpiła 

legenda polskiej sceny muzycznej Krzysztof Cugowski wraz z Zespołem Mistrzów. 

Chciałbym serdecznie podziękować Prudnickiemu Ośrodkowi Kultury oraz wszelkim 

zaangażowanym w organizację podmiotom i osobom. 
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21. Podczas święta naszego miasta przyznana została nagroda Diany, która może być 

przyznana instytucjom, firmom bądź osobom fizycznym, które w wyjątkowy sposób w 

różnych dziedzinach życia społecznego, gospodarczego i kulturalnego przyczyniły się do 

wspierania rozwoju naszej społeczności, jej tradycji oraz promocji gminy na arenie krajowej  

i międzynarodowej. Pierwszy raz w historii kapituła zadecydowała przyznać nagrodę 

przedsiębiorcy i tak statuetka Diany trafiła do rąk pana Krzysztofa Popyka, prezesa firmy 

Furniki. Firma, która działa na terenie gminy Prudnik uwodniła, że nie tylko potrafi zarabiać 

pieniądze, ale także dba o swoich pracowników, stale się rozwija, a także wspiera wiele 

wydarzeń kulturalnych i sportowych na terenie gminy Prudnik. Furnika jest jedną z tych firm, 

które można przedstawiać jako wzór do naśladowania. Jeszcze raz serdecznie gratuluję 

wyróżnienia.   

 

22. Na terenie Prudnika stanęły kolejne kurtyny wodne urządzenia mają pomóc wszystkim 

przetrwać upały. Dwie z nich znalazły się przy pływalni Sójka a trzecia przy Banku 

Spółdzielczym na ul. Kościuszki. Natomiast na stałe w krajobraz miejski wpisały się nowe 

stojaki rowerowe, które zamontowane zostały w kilku punktach w centrum miasta (Rynek, 

Plac Szarych Szeregów, Ul. Jagiellońska). Liczymy, że nowe stojaki rozwiążą problem braku 

takiej infrastruktury w ścisłym centrum miasta. 

 

23. 6 lipca podczas święta 70-lecia OSP w Wierzbcu oddano do użytku wyremontowaną 

remizę. Miałem okazję dokonać oficjalnego otwarcia budynku, który oprócz malowania 

uzyskał także nową bramę wjazdową i powiększone zostało pomieszczenie główne.  Mam 

nadzieję, że nowa siedziba zadowala druhów OSP Wierzbiec i będzie im dobrze i długo 

służyła. 

 

24. 7 lipca w Niemysłowicach odbyła się uroczysta msza w intencji Polaków pomordowanych 

na Kresach. Po mszy delegacje złożyły kwiaty pod Pomnikiem Pamięci, który upamiętnia 

tragiczne wydarzenia we wsi Pużniki. Wydarzenia w Niemysłowicach wpisywały się także w 

ogólnopolskie obchody Narodowego Dnia Pamięci Ofiar Ludobójstwa dokonanego przez 

ukraińskich nacjonalistów na obywatelach II Rzeczypospolitej Polskiej, który przypada na 11 

lipca. 

 

25. 3 sierpnia odbyła się kolejna edycja Międzynarodowego Jazz Festiwalu. Już po raz 13. 

prudniczanie mogli posłuchać Przed prudnicką publicznością wystąpili: Plast Band & Shata 

Qs, Old Metropolitan Band, Fortet  i Mili Morena, Adam Jarzmik Quintet feat. Szymon Mika 

oraz Beata Przybytek Band. Z tego miejsca chciałbym serdecznie podziękować Prudnickiemu 

Ośrodkowi Kultury za organizację, ale największe podziękowania i jednocześnie gratulacje za 

kolejną udaną edycję należą się dyrektorowi artystycznemu całego przedsięwzięcia panu 

Ryszardowi Czeczelowi. 

 

26. Od 26 do 28 lipca po raz kolejny odbywał się w Prudniku Zlot Motocyklowy 

organizowany przez OTM Prudnik. Jak zawsze mieliśmy okazję podziwiać paradę motocykli, 

dodatkowo w tym roku na prudnickim rynku odbyły się pokazy Stun Ride’u. Tradycyjnie 

koncerty odbywały się na koziej górze i w tym roku publiczność rozgrzewali m.in.: cover 

band Metaliki a także exMaanam. 

 

27. W tym roku przypada setna rocznica powstania policji państwowej. 2 sierpnia w Opolu 

zorganizowano wojewódzkie obchody 100-lecia Policji. Zaś 14 sierpnia w Kinie Diana 

odbyły się powiatowe obchody, podczas których m.in.: wręczono awanse i odznaczenia. Z tej 

okazji gmina Prudnik podarowała prudnickiej policji dwa nowoczesne alkomaty. 
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28. 15 sierpnia obchodziliśmy Święto Wojska Polskiego, z tej okazji dzień wcześniej 

uczestniczyłem w spotkaniu organizowanym przez prudnicki oddział Związku Żołnierzy 

Wojska Polskiego, podczas którego wręczona odznaczenia oraz awanse na wyższe stopnie 

wojskowe. Po spotkaniu delegacje przeszły pod pomnik  na placu Wolności, gdzie złożyły 

kwiaty. 

 

29. W dniu 19 sierpnia zmarła pani Janina Mokrska. Osoba znana  wielu prudniczanom  

i w sposób bardzo emocjonalny zaangażowana w pojednanie narodów polskiego  

i niemieckiego. Od 1990 roku  zaangażowana w partnerstwo Prudnika i Northeim.  

Z Northeim napłynęły do nas kondolencje oraz wspomnienia o Pani Janinie. Cześć jej 

pamięci. 

 

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby się odnieść do 

przestawionej informacji? 

Głos zabrał radny Tomasz Wisła. W imieniu rowerzystów podziękował za stojaki na rowery. 

W dalszej części zapytał o nierozstrzygnięty przetarg na budowę dworca PKS. Poprosił  

o przypomnienie jaka była proponowana cena kosztorysowa i jaka była najniższa cena 

zaproponowana przez oferentów. 

Burmistrz poinformował, że kwota kosztorysowa opiewała na sumę ok. 4 600 000 zł, 

natomiast najniższa oferta wynosiła 5 800 000 zł. G. Zawiślak przypomniał, że koncepcja 

budowy dworca w takiej formie powstała kilka lat temu, kiedy transport publiczny na terenie 

Prudnika wyglądał nieco inaczej. Dziś po reorganizacji transportu Prudnik traktowany jest 

raczej jako miejsce pośrednie na trasie Głuchołazy-Opole, nie jako główne miejsce docelowe. 

Z tego powodu trzeba się zastanowić czy dworzec powinien być nadal budowany w tej formie 

czy zmienić formułę i ograniczyć koszty i zrobić dworzec w innym wykonaniu.  

Radny T. Wisła oznajmił, że coraz częściej dochodzą go słuchy, że młodzi ludzie chcą się 

osiedlać na terenie Prudnika. Budowa dworca PKS zatem będzie pewnym elementem 

rozwojowym. Wyraził opinię, że warto poszukać środków na to, aby dworzec powstał  

w takiej formie jak założono wcześniej. Będzie wówczas ładnym elementem widokowym,  

a także funkcjonalnym. Przyznał, że Prudnik jest faktycznie miastem tranzytowym 

obsługującym dużą część gminy oraz powiatu i ci wszyscy mieszkańcy, którzy mieliby 

oczekiwać na transport byłoby korzystnym przebywać w komfortowych i nowoczesnych 

warunkach. Powtórzył, że warto pozyskać środki na budowę nowoczesnego dworca. 

Zasugerował, że należy podjąć dyskusję aby poznać opinię innych i jeszcze raz 

przeprowadzić przetarg.  

Burmistrz oznajmił, że należy przeprowadzić analizy i zastanowić się nad odpowiednim 

rozwiązaniem.  

Radny Zygmunt Trojniak wyraził radość z informacji na temat planów rozbudowy szkoły 

podstawowej na osiedlu.  

Burmistrz poinformował, że wpływ na decyzje miała przede wszystkim reforma oświaty. 

Wcześniej, kiedy funkcjonowały gimnazja, nie było takiej potrzeby. Teraz, kiedy szkoła 

podstawowa ma znów 8 klas widać taką potrzebę.  

Radny Zygmunt Trojniak stwierdził, że nie ważne co miało największy wpływ na decyzję. 

Ważne, że decyzja zapadła. Wyraził nadzieję, że rozbudowa szkoły nie będzie trwała długo  

i że uda się zrealizować plan w przeciągu dwóch lat.  

Radny Ryszard Czeczel podziękował za zgodę Burmistrza na kontynuację festiwalu 

jazzowego oraz za powiększenie terenu koło POK co w znaczny sposób poprawi organizację 

imprezy. 

Burmistrz oznajmił, że decyzję o nabyciu terenu obok POK-u będą mieli okazję podjąć radni 

na tej sesji. 
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Radna Zofia Zeprzałka – Krzemień zapytała o projekt ulicy Legionowej - co dokładnie jest 

tam planowane? 

Burmistrz oznajmił, że dokumentacja jest gotowa i każdy zainteresowany mieszkaniec 

Prudnika może podejść do inwestycji i zapoznać się ze szczegółami.  

/Przewodnicząca rady ogłosiła przerwę/ 

 

3. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych pomiędzy 

sesjami. 
Przewodnicząca Rady przedstawiła sprawozdanie ze swojej działalności za okres od  

28 czerwca 2019 r. do 29 sierpnia 2019 r. Z ważniejszych spraw należy wymienić: 

1. W dniu 28 czerwca 2019 r. zgodnie z postanowieniami § 23 Statutu Gminy Prudnik oraz 

ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika uchwały Rady Miejskiej 

w Prudniku podjęte na XI sesji Rady w dniu 27 czerwca 2019 r., celem przekazania ich do 

Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. 

2. W dniu 28 czerwca 2019 r. zgodnie z postanowieniami art. 24 ust. 6 ustawy o samorządzie 

gminnym przekazałam Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania radnych Rady 

Miejskiej w Prudniku złożone na XI sesji Rady Miejskiej w dniu 27 czerwca 2019 r.  

19 lipca 2019 r. przekazałam Burmistrzowi Prudnika interpelacje i zapytania, które złożone 

zostały w okresie międzysesyjnym.   

3. W dniu 8.07.2019 r. do Biura Rady Miejskiej wpłynął protest działkowców związany  

z zaplanowanym przejęciem przez Gminę części ogrodów działkowych przy  

ul. Przemysłowej w Prudniku pod tereny inwestycyjne. Pismo przekazane zostało 

Burmistrzowi w celu zajęcia stanowiska w sprawie.  

4. W dniu  16 lipca  2019 r. wpłynął wniosek Burmistrza Prudnika o zwołanie sesji  Rady 

Miejskiej w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym. Sesja 

odbyła się w dniu 18 lipca 2019 r. W dniu 24 lipca 2019 r. zgodnie z postanowieniami § 23 

Statutu Gminy Prudnik oraz ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi 

Prudnika uchwały Rady Miejskiej w Prudniku podjęte na XII sesji Rady w dniu 18 lipca 2019 

r., celem przekazania ich do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej  

w Opolu. 

5. 7 lipca 2019 r. wpłynęło pismo dotyczące sprzeciwu odnośnie lokalizacji na budowę stacji 

bazowej telefonii kosmówkowej Play nr PRD 7001C z szafami telekomunikacyjnymi na 

działce 191/7 w miejscowości Wierzbiec. 

6. 13 lipca b.r. uczestniczyłam w Muzycznym Finale "Dni Prudnika 2019 r." 

7. 1 sierpnia 2019 r. byłam członkiem  delegacji podczas  złożenia kwiatów przy pomniku  

w rocznicę wybuchu Powstania Warszawskiego. 

8. 5 sierpnia 2019 r. przedstawiciel Stowarzyszenia Ziemi Prudnickiej przedłożył wniosek 

dotyczący symbolicznego  upamiętnienia dwóch wydarzeń z historii Polski: Mordu oficerów 

polskich w Katyniu oraz katastrofy samolotu z Prezydentem RP Lechem Kaczyńskim pod 

Smoleńskiem. Wniosek przekazany został Burmistrzowi Prudnika celem zajęcia stanowiska 

w sprawie. 

9. W dniu  9 sierpnia  2019 r. wpłynął wniosek Burmistrza Prudnika o zwołanie sesji  Rady 

Miejskiej w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 o samorządzie gminnym. Sesja 

odbyła się w dniu 12 sierpnia 2019 r. W dniu 13 sierpnia 2019 r. zgodnie z postanowieniami § 

23 Statutu Gminy Prudnik oraz ustawą o samorządzie gminnym przekazałam Burmistrzowi 

Prudnika uchwały Rady Miejskiej w Prudniku podjęte na XIII sesji Rady w dniu 12 sierpnia 

2019 r., celem przekazania ich do Wojewody Opolskiego i Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Opolu. 

10. 18 sierpnia 2019 r. reprezentowałam Radę Miejską na  dożynkach w Czyżowicach. 
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11. Dnia 23.08.2019 r. wpłynęło pismo od Wojewody Opolskiego dotyczące analizy 

oświadczeń majątkowych Burmistrza Grzegorza Zawiślaka oraz Przewodniczącej Rady 

Miejskiej. Wskazane oświadczenia zostały złożone na aktualnych drukach, w terminie i w 

komplecie. Analiza merytoryczna danych zawartych w oświadczeniach nie wykazały 

naruszeń przepisów prawa oraz nie dały podstaw do wszczęcia postępowań w sprawie. Pismo 

dostępne jest do wglądu w Biurze Rady. 

 

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania Radnych. 

Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje i zapytania przedstawił Zastępca Burmistrza Jarosław 

Szóstka.  

Zastępca Burmistrza Jarosław Szóstka udzielił odpowiedzi na następujące interpelacje  

i zapytania radnych: 

1) Edwarda Mazura  

- dot. usunięcia drzewek rosnących na budynku po byłym browarze przy ul. Królowej Jadwigi 

w Prudniku  

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 3 do protokołu/ 

2) Zofii Zeprzałka – Krzemień  
- dot. przystosowania dla osób niepełnosprawnych schodów pomiędzy ul. Dąbrowskiego  

i Wojska Polskiego 

/treść pisma skierowanego do Starostwa Powiatowego stanowi załącznik nr 4 do protokołu/ 

- dot. przycięcia gałęzi drzewa rosnącego przy schodach pomiędzy ul. Dąbrowskiego  

i Wojska Polskiego 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 5 do protokołu/ 

-dot. koszenia trawy przy poboczu ul Poniatowskiego w Prudniku 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 6 do protokołu/ 

- dot. częstszych patroli policji na cmentarzu komunalnym w Prudniku 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 7 do protokołu/ 

- nasadzeń drzew w parku miejskim w Prudniku 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 8 do protokołu/ 

3) Teresy Barańskiej: 

- dot. montażu lustra drogowego przy ul. Chrobrego w Prudniku 

 /treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 9 do protokołu/ 

4) Rafała Bolibrzuch: 

- dot. budowy przejścia dla pieszych na drodze krajowej nr 40 w miejscowości Łąka 

Prudnicka 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 10 do protokołu/ 

5) Urszuli Rzepiela: 

- dot. założenia na terenie miasta łąk kwietnych 

/treść odpowiedzi stanowi załącznik nr 11  do protokołu/ 

 

5. Informacje o wynikach ekonomiczno-finansowych za 2018 rok miejskich spółek 

prawa handlowego: 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że rada otrzymała bardzo obszerne sprawozdanie. Prezesi 

spółek byli obecni na każdej komisji. Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały 

przedłożone informacje. 

Zwróciła się do radnych z zapytaniem czy ktoś chciałby się odnieść do informacji? 

Glos zabrał Radny Paweł Licznar. Zaapelował do prezesów wszystkich spółek aby skupić 

się na pozyskiwaniu dodatkowych przychodów. Dodał, że obserwując tego roczne 

sprawozdania i porównując je do lat poprzednich można zauważyć spadek rentowności 

aktywów. Należy pracować nad tym, aby to zmienić. 
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Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Przewodnicząca Rady podała pod głosowanie kolejno wszystkie informacje. 

 

1) Informacja Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 204) 

Głosowano w sprawie: 

Informacja Zakładu Energetyki Cieplnej sp. z o.o. (druk nr 204).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

/Informacja stanowi załącznik nr 12 do protokołu/ 

 

2) Informacja Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. (druk nr 205) 

Głosowano w sprawie: 
Informacja Zakładu Usług Komunalnych sp. z o.o. (druk nr 205). 

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mróz 

/Informacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu/ 

 

3) Informacja Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk nr 206) 

Głosowano w sprawie: 

Informacja Prudnickiego Towarzystwa Budownictwa Społecznego sp. z o. o. (druk nr 206).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Katarzyna Licznar, Urszula Rzepiela 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mróz 

NIEOBECNI (1) 
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Edward Mazur 

/Informacja stanowi załącznik nr 14 do protokołu/ 

 

4) Informacja Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 207) 

O głos poprosił Radny Zygmunt Bochenek. Poruszył kwestię dotyczącą wartości 

nieamortyzowanych przez jednostkę środków trwałych używanych na podstawie umów 

najmu dzierżawy i innych umów. W informacji nie podano kwot, a zdaniem radnego 

sprawozdanie powinno zawierać wartości, chodzi tu w szczególności o dmuchawę śrubową 

oraz kserokopiarkę.  

Prezes Wodociągów i Kanalizacji Paweł Kawecki w odpowiedzi oznajmił, że sprawozdanie 

finansowe przedłożone radzie jest szczegółowe, zawiera również opinię biegłego. Kwestie 

poruszane przez radnego są elementem informacji dodatkowej będącym obligatoryjnym 

elementem sprawozdania finansowego. Poinformował, że dzierżawy nieruchomości od 

gminy: kserokopiarki i dmuchawy kwoty wynoszą kolejno 984 zł i 32 470 zł rocznie.  

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie 

informacji (druk nr 207)   

 

Głosowano w sprawie: 

Informacja Zakładu Wodociągów i Kanalizacji sp. z o.o. (druk nr 207).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mróz 

/Informacja stanowi załącznik nr 15 do protokołu/ 

 

6. Informacja nt. przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2019/2020 

(druk nr 208). 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska poinformowała, że informacja była przedstawiana przez 

Dyrektor Gminnego Zarządu Oświaty i Wychowania Marie Strońską i szczegółowo 

omawiana na Komisjach Rady Miejskiej. Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały 

przedłożoną informację.  

Przewodnicząca Rady zwróciła się do radnych z zapytaniem czy kto chciałby zabrać głos  

w sprawie? 

Głos zabrał Radny Stanisław Mięczakowski. Korzystając z okazji poinformował, że 

Okręgowa Komisja Egzaminacyjna we Wrocławiu opublikowała na swojej stronie wyniki 

egzaminów 8-klasisów, z których wynika, że bardzo wysokie wyniki uzyskali uczniowie ze 

Szkoły Stowarzyszeniowej w Łące Prudnickiej.  Radny podziękował gronu pedagogicznemu 

oraz uczniom za trud i pracę złożoną w uzyskanie takich osiągnięć. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta.  

Przewodnicząca Rady podała pod glosowanie Informacja nt. przygotowania placówek 

oświatowych do roku szkolnego 2019/2020 (druk nr 208). 
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Głosowano w sprawie: 

Informacja nt. przygotowania placówek oświatowych do roku szkolnego 2019/2020  

(druk nr 208).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mróz 

/Informacja stanowi załącznik nr 16 do protokołu/ 

 

7. Gospodarka finansowa: 

1) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu 

Gminy Prudnik dla Jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Moszczance (druk nr 209) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy Prudnik dla Jednostki Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Moszczance (druk nr 209) 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu 

Gminy Prudnik dla Jednostki Ochotniczej Straży Pożarnej w Moszczance (druk nr 209).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/203/2019 zmieniającej uchwałę w sprawie 

udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy Prudnik dla Jednostki Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Moszczance została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 17  do protokołu/ 

2) Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej (druk nr 

209a) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 
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się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały uchylającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej (druk nr 209a) 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej (druk nr 

209a).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/204/2019 uchylającej uchwałę w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 18  do protokołu/ 

3) Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2019 rok (druk nr 210) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Prudnik na 2019 rok (druk nr 210) 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2019 rok (druk nr 210).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zbigniew Kosiński, Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Edward Mróz, Tomasz Wisła 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/205/2019 w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Prudnik na 2019 rok została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 19 do protokołu/ 
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4) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej  

w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso (druk nr 211) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów  

i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso (druk nr 211). 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty skarbowej  

w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za 

inkaso (druk nr 211).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mróz  

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/206/2019 zmieniającej uchwałę w sprawie 

zarządzenia poboru opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów  

i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 20  do protokołu/ 

 

8. Gospodarowanie mieniem: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali użytkowych wchodzących  

w skład lokalowego zasobu Gminy Prudnik (druk nr 212) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zasad wynajmowania 

lokali użytkowych wchodzących w skład lokalowego zasobu Gminy Prudnik (druk nr 212). 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali użytkowych wchodzących w skład 

lokalowego zasobu Gminy Prudnik (druk nr 212).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 
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Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mróz 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/207/2019 w sprawie zasad wynajmowania 

lokali użytkowych wchodzących w skład lokalowego zasobu Gminy Prudnik została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 21 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokali użytkowych w Regionalnym 

Inkubatorze Przedsiębiorczości przy Pl. Zamkowym 2 w Prudniku (druk nr 213) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie oddania w najem lokali 

użytkowych w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości przy Pl. Zamkowym 2 w 

Prudniku (druk nr 213) 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie oddania w najem lokali użytkowych w Regionalnym Inkubatorze 

Przedsiębiorczości przy Pl. Zamkowym 2 w Prudniku (druk nr 213).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mróz 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/208/2019 w sprawie oddania w najem 

lokali użytkowych w Regionalnym Inkubatorze Przedsiębiorczości przy Pl. Zamkowym 2  

w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 22 do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 214) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 214). 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 214).  

Wyniki głosowania 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula 
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Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mróz 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/209/2019 w sprawie nabycia 

nieruchomości niezabudowanej została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 23 do protokołu/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 215) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 215). 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 215).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/210/2019 w sprawie zbycia nieruchomości 

niezabudowanej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 24 do protokołu/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 216) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 216).  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 216).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 
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Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mróz 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/211/2019 w sprawie nabycia 

nieruchomości niezabudowanej została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 25 do protokołu/ 

 

6) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zbycia nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 217) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 217). 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej 

(druk nr 217).  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 

ZA (20) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, 

Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula 

Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia 

Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (1) 

Edward Mróz 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/212/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie 

zbycia nieruchomości niezabudowanej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 26 do protokołu/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 218) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 218).  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 218).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt 
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Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Zygmunt Bochenek, Edward Mróz 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/213/2019 w sprawie zbycia nieruchomości 

niezabudowanej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 27 do protokołu/ 

 

8) Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 219) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 219).  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 219).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/214/2019 w sprawie zbycia nieruchomości 

niezabudowanej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 28 do protokołu/ 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 220) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie nabycia nieruchomości 

niezabudowanej (druk nr 220).  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nabycia nieruchomości niezabudowanej (druk nr 220).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 
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Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/215/2019 w sprawie nabycia 

nieruchomości niezabudowanej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 29 do protokołu/ 

 

10) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 221) 
Przewodnicząca oznajmiła, że do Rady Miejskiej wpłynął wniosek Komisji Budżetu, 

Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej. 

Przewodnicząca odczytała wniosek. 

/wniosek stanowi załącznik nr 30 do protokołu/ 

Burmistrz odniósł się do złożonego wniosku. Wyraził opinię, że dotychczasowe zasady 

dzierżawy gruntów chronią interesy mieszkańców. Dodał, że jest przeciwny zmianom 

obowiązujących zasad. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej 

Paweł Licznar wyjaśnił, że wniosek został przegłosowany na komisji po burzliwej dyskusji 

dlatego też składa go na ręce Przewodniczącej Rady. 

Radny Andrzej Gajewski wyraził opinię, iż rozumie poruszane we wniosku Komisji 

Budżetu aspekty finansowe, jednak trzeba mieć na uwadze również aspekty społeczne. Dodał, 

że uważa, iż tak istotna decyzja dotycząca rolników powinna być przeanalizowana przede 

wszystkim przez Komisję ds. Wsi, a do wniosku Komisji można powrócić na kolejnej sesji. 

Kontynuując Radny poinformował, że na komisji zastanawiano się również przy 

ewentualnym wdrożeniu przetargów nad wprowadzeniem ograniczenia, że udział w ich mogą 

brać wyłącznie mieszkańcy gminy Prudnik. Jednak temat należy poddać pod szerszą analizę  

i dyskusję, zapytać również o zdanie rolników.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że uwaga radnego jest słuszna, jednak w jego 

mniemaniu wprowadzanie ograniczeń w przetargach jest niezgodne z obowiązującymi 

przepisami. Przetargi powinny być transparentne, a możliwość udziału w nich powinien mieć 

każdy. Burmistrz przychylił się do wypowiedzi A. Gajewskiego odnośnie odłożenia 

głosowania wniosku do kolejnej sesji.  

Radny Zygmunt Bochenek również wyraził opinię, że nie warto zmieniać zasad dzierżawy. 

Rolnik dba o grunt, ponosi nakłady finansowe, dlatego też dzierżawa powinna się odbywać na 

zasadach jak dotychczas.  

Radny Jacek Urbański zaproponował przejście do głosowanie w sprawie wniosku. 

Radna Teresa Barańska poparła zdanie J. Urbańskiego. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. Przewodnicząca poddała pod głosowanie wniosek 

Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Prudniku 

wnioskuje, aby dzierżawy terenów rolnych uprawnych odbywały się na zasadzie przetargów. 

wniosek dotyczy druków nr 221 - 226.  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 13, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Josel Czerniak, Tomasz Wisła 

PRZECIW (13) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, 

Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Zygmunt Trojniak 
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BRAK GŁOSU (3) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz, Urszula Rzepiela 

Wobec powyższego głosowania wniosek został odrzucony. 

Przewodnicząca Rady podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 221).   

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 221).  

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Ludmiła Lisowska, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt 

Trojniak, Jacek Urbański, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (1) 

Edward Mazur 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Josel Czerniak, Katarzyna Licznar, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

BRAK GŁOSU (3) 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/216/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 31 do protokołu/ 

 

11) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 222) 

Przewodnicząca Rady podała projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

(druk nr 222) pod głosowanie. 

 Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 222). 

 Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

BRAK GŁOSU (3) 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/217/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 32 do protokołu/ 
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12) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 223) 

Przewodnicząca Rady podała projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

(druk nr 223) pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 223).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

BRAK GŁOSU (3) 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/218/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 33 do protokołu/ 

 

13) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 224) 

Przewodnicząca Rady podała projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

(druk nr 224) pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 224).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

BRAK GŁOSU (3) 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/219/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 34 do protokołu/ 

 

14) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 225) 
Przewodnicząca Rady podała projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

(druk nr 225) pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 225).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

BRAK GŁOSU (3) 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/220/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 35 do protokołu/ 

 

15) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 226) 

Przewodnicząca Rady podała projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

(druk nr 226) pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 226).  

Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

BRAK GŁOSU (3) 

Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/221/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 36 do protokołu/ 

 

16) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 227) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 227). 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 227).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/222/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 37 do protokołu/ 

 

17) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 228) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 228).  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 228).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/223/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 38 do protokołu/ 

  

18) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 229) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 229).  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 229).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/224/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 39 do protokołu/ 

 

19) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 230) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 230).  

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 230).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/225/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 40 do protokołu/ 

 

20) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 231) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 231).  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 231).  

Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 
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Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Josel Czerniak 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/226/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 41 do protokołu/ 

 

21) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 232) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 232).  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 232).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/227/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 42 do protokołu/ 

 

22) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 233) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 233).  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 233).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 
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Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/228/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 43 do protokołu/ 

 

23) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 234) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 234).  

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 234).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/229/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 44 do protokołu/ 

 

24) Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 235) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości (druk nr 235).  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 235).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 
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Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/230/2019 w sprawie wydzierżawienia 

nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 45 do protokołu/ 

 

9. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Prudnik, udostępnionych dla operatorów  

i przewoźników oraz warunków korzystania z tych przystanków (druk nr 236) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Prudnik, 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków korzystania z tych 

przystanków (druk nr 236) 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których właścicielem 

lub zarządzającym jest Gmina Prudnik, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz 

warunków korzystania z tych przystanków (druk nr 236).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/231/2019 w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Prudnik, 

udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków korzystania z tych 

przystanków została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 46 do protokołu/ 

 

2) Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych 

(druk nr 237) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie propozycji zaliczenia 

drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 237).  

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie propozycji zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych (druk nr 

237).  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/232/2019 w sprawie propozycji zaliczenia 

drogi do kategorii dróg gminnych została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 47 do protokołu/ 

 

3) Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów 

i urządzeń użyteczności publicznej (druk nr 238). 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że Komisja Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i 

Budownictwa Rady Miejskiej w Prudniku. Alicja Isalska odczytała wniosek. Wobec braku 

dyskusji Przewodniczą podała wniosek pod glosowanie. 

/wniosek stanowi załącznik nr 48 do protokołu/ 

Głosowano wniosek w sprawie: 

W związku z projektem uchwały druk nr 238 w sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania  

z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej, Komisja Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa Rady Miejskiej w Prudniku wnioskuje o wprowadzenie zmian 

w załączniku Nr 1 w zapisie: § 4. W celu zachowania walorów wypoczynkowo - 

rekreacyjnych terenu oraz zapewnienia porządku, spokoju i bezpieczeństwa osób 

korzystających z wypoczynku, wszystkich przebywających na terenie Parku zobowiązuje się 

do: 1) zachowania ciszy i spokoju w godzinach 22:00 - 6:00; 2) przestrzegania porządku i 

czystości oraz obowiązujących przepisów przeciwpożarowych; 3) poszanowania istniejących 

urządzeń i wyposażenia ; 4) przestrzegania znaków i tablic informacyjnych znajdujących się 

na terenie Parku; 5) parkowania pojazdów wyłącznie w miejscach do tego wyznaczonych; 6) 

prowadzenia psów na uwięzi oraz nałożenia kagańca psu rasy uznawanej za agresywną 

zgodnie z odrębnymi przepisami lub stwarzającemu zagrożenie dla innych osób; 7) 

posprzątania zajmowanego przez siebie miejsca przed opuszczeniem terenu i wyniesienia 

śmieci do pojemników. 2. W § 4: pkt. 6 otrzymuje brzmienie „prowadzenia psów na uwięzi i 

nałożenia kagańca psu rasy uznawanej za agresywną zgodnie z odrębnymi przepisami oraz 

psom stwarzającym zagrożenie dla innych osób”; pkt. 7 otrzymuje brzmienie: przed 

opuszczeniem terenu posprzątania zajmowanego przez siebie miejsca oraz miejsca 

przebywania psów - i wyniesienia śmieci do pojemników.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, 

Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (4) 

Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 
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Wobec powyższego glosowania wniosek został przyjęty. 

Przewodnicząca Rady podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia zasad  

i trybu korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej (druk nr 238)  

z uwzględnionymi zmianami. 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów  

i urządzeń użyteczności publicznej (druk nr 238).  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (3) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/233/2019 w sprawie ustalenia zasad i trybu 

korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 49 do protokołu/ 

 

4) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu po byłej jednostce wojskowej przy ulicy 

Dąbrowskiego w Prudniku (druk nr 239) 

Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca oddała 

głos Burmistrzowi, który poinformował, że w projekcie uchwały nastąpiła zmiana w treści. 

Poprosił o wytłumaczenie zmian przez Zastępcę Naczelnika Wydziału 

Zamówień Publicznych, Planowania Przestrzennego I Działalności Gospodarczej Jerzego 

Stępnia. 

Zastępca Naczelnika J. Stępień wyjaśnił, że proponowane zmiany planu miejscowego są na 

podstawie wniosków właścicieli terenów wymienionych w uchwale.  

1. Dla terenu 1PUT utrzymuje się obecną funkcję terenów produkcyjno –usługowych  

z likwidacją dróg wewnętrznych oznaczonych symbolem KW. Zapis „KW” ogranicza 

możliwości inwestycyjne na tym terenie. 

2. Dla terenu 2 PU wnioskuje się o likwidację funkcji produkcyjnej i rozszerzenie istniejącej 

funkcji usług o możliwość adaptacji piętra budynku na cele mieszkaniowe. 

Przewodnicząca zwróciła się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie 

przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu po byłej 

jednostce wojskowej przy ulicy Dąbrowskiego w Prudniku (druk nr 239). 

 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenu po byłej jednostce wojskowej przy ulicy 

Dąbrowskiego w Prudniku (druk nr 239).  
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła 

Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, 

Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (2) 

Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/234/2019 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu po byłej 

jednostce wojskowej przy ulicy Dąbrowskiego w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 50 do protokołu/ 

 

5) Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika (druk nr 240) 

Głos zabrał Zastępca Naczelnika J. Stępień. Wyjaśnił, że zgodnie z sugestią do uchwały 

zostały dołączone bardziej czytelne załączniki. Wyjaśnił również, że proponowane zmiany 

planu miejscowego są na podstawie wniosków właścicieli i zarządców terenów 

wymienionych w uchwale. Dla terenu B 89 UO utrzymuje się obecną funkcję usług 

oświatowych – rozszerzając o usługi zdrowotne, opieki społecznej i mieszkalnictwa 

zbiorowego. Dla terenu B 93 MW, U wnioskuje się o wprowadzenie inwestycji 

wielofunkcyjnych w zabudowie do 2 kondygnacji, obiekty do 2000m
2
, możliwość 

lokalizowania pylonów reklamowych różnej wielkości, możliwość lokalizowania miejsc 

postojowych na całym obszarze inwestycyjnym, zmianę powierzchni terenów biologicznie 

czynnych z 10% na 5% na wskazanym obszarze.  

Głos zabrała Radna Urszula Rzepiela. Wyraziła opinię, że pod dyskusję wchodzi wniosek 

zmiany powierzchni biologicznie czynnej z 10% na 5%. Uzasadniła, że w obecnej chwili 

widać jak chwilowe ulewy zalewają miasto, co jest wynikiem nagminnego utwardzania 

powierzchni i szybkiego spływu do kanalizacji burzowej, której ona nie jest w stanie przyjąć. 

Radna poruszyła również kwestię własności terenu. Oznajmiła, że jeśli TBS planuje jego 

sprzedaż to w pierwszej kolejności powinna zwrócić go gminie, która jest współudziałowcem.  

Radna poruszyła również kwestię terenu B 89 UO (szkoła na ulicy Podgórnej). Uznała, że 

skoro Burmistrz chce utrzymać tam funkcję oświatową to rozszerzenie funkcji niekoniecznie 

jest korzystne.  

Burmistrz wyjaśnił, że zmiana nastąpić ma na prośbę Starostwa. Uspokoił, że szkoła która 

znajduje się na tym terenie nadal tam będzie. Nikt nie wnosi, aby zmienić funkcję terenu na 

teren handlowy czy aby przekształcić go miejsce uciążliwe dla mieszkańców czy społecznie 

niepotrzebne.  

Radny Zygmunt Trojniak wyraził opinię, że w jednej uchwale są dwa różne załączniki,  

z których za jednym jest za natomiast odnośnie drugiego nie jest do końca przekonany. 

Zaproponował, aby głosować nad każdym wnioskiem osobno. 

Wywiązała się dyskusja, w wyniku której Radna Urszula Rzepiela zgłosiła wniosek formalny, 

aby wyłączyć z uchwały teren B93MW, U oraz załącznik graficzny nr 2. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

wyłączenie z uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika (druk nr 240) teren B93MW, U oraz 

załącznik graficzny nr 2.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (16) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Josel Czerniak, Alicja Isalska, Marcin Krasoń, 

Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (1) 

Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Ryszard Czeczel 

BRAK GŁOSU (3) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania wniosek został przyjęty.  

 

Przewodnicząca Rady podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika 

(druk nr 240) z uwzględnieniem wniosku. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika (druk nr 240).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Alicja Isalska, 

Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, 

Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz 

Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Gajewski 

BRAK GŁOSU (3) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/235/2019 w sprawie przystąpienia do 

sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Prudnika 

została podjęta.  

/uchwała stanowi załącznik nr 50 do protokołu/ 

 

6) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia "Programu usuwania 

wyrobów zawierających azbest dla Gminy Prudnik na lata 2016-2032" (druk nr 241) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

przyjęcia "Programu usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy Prudnik na lata 

2016-2032" (druk nr 241).  
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Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia "Programu usuwania wyrobów 

zawierających azbest dla Gminy Prudnik na lata 2016-2032" (druk nr 241). 

 Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (3) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowana Uchwała nr XIV/236/2019 uchwała zmieniająca uchwałę w 

sprawie przyjęcia "Programu usuwania wyrobów zawierających azbest dla Gminy Prudnik na 

lata 2016-2032" została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 51 do protokołu/ 

 

7) Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej przeniesienia klas IV-VI 

do budynku mieszczącego się przy ulicy Armii Krajowej w Prudniku 

Przewodnicząca Rady poinformowała, że petycja została rozpatrzona przez Komisję Skarg, 

Wniosków i Petycji. Zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Zygmunta Bochenka  

z prośbą o odczytanie uzasadnienia do projektu uchwały. 

Zygmunt Bochenek odczytał uzasadnienie. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli wobec powyższego Przewodnicząca 

podała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej 

przeniesienia klas IV-VI do budynku mieszczącego się przy ulicy Armii Krajowej  

w Prudniku. 

 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej przeniesienia klas IV-VI do 

budynku mieszczącego się przy ulicy Armii Krajowej w Prudniku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

BRAK GŁOSU (3) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/237/2019 w sprawie rozpatrzenia petycji 

dotyczącej przeniesienia klas IV-VI do budynku mieszczącego się przy ulicy Armii Krajowej 

w Prudniku została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 52 do protokołu/ 



40 

 

8) Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu 

określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę 

lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowe warunki 

obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród nauczycielom 

zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Prudnik (druk nr 243) 
Komisje Rady Miejskiej pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. Przewodnicząca zwróciła 

się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

ustalenia Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród nauczycielom zatrudnionym  

w szkołach prowadzonych przez Gminę Prudnik (druk nr 243). 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu określającego 

wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków za wysługę lat, 

motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania  

i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 

wysokość i warunki wypłacania nagród nauczycielom zatrudnionym w szkołach 

prowadzonych przez Gminę Prudnik (druk nr 243).  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Teresa Barańska, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Marcin 

Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław 

Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, 

Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Bochenek 

BRAK GŁOSU (3) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/238/2019 zmieniająca uchwałę w sprawie 

ustalenia Regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

dodatków za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego oraz za warunki pracy, szczegółowe 

warunki obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw, wysokość i warunki wypłacania nagród nauczycielom zatrudnionym w 

szkołach prowadzonych przez Gminę Prudnik została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 53 do protokołu/ 

 

9) Podjęcie uchwały w sprawie nadania odznaki "Zasłużony dla Miasta i Gminy 

Prudnik" (druk nr 244) 

Przewodnicząca Rady poinformują, że projekt uchwały jest wynikiem wniosku Burmistrza 

Prudnika w sprawie. 

Zwróciła się z zapytanie czy ktoś chciałby zabrać głos w sprawie przedłożonego projektu 

uchwały. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 
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Przewodnicząca podała pod głosowanie projekt uchwały sprawie nadania odznaki "Zasłużony 

dla Miasta i Gminy Prudnik" (druk nr 244). 

Głosowano w sprawie: 

Podjęcie uchwały w sprawie nadania odznaki "Zasłużony dla Miasta i Gminy Prudnik" (druk 

nr 244).  

Wyniki głosowaniaZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, 

NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Teresa Barańska, Zygmunt Bochenek, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, 

Alicja Isalska, Marcin Krasoń, Katarzyna Licznar, Paweł Licznar, Ludmiła Lisowska, Edward 

Mazur, Stanisław Mięczakowski, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, 

Tomasz Wisła, Arkadiusz Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

BRAK GŁOSU (3) 

Rafał Bolibrzuch, Zbigniew Kosiński, Edward Mróz 

 

Wobec powyższego głosowania Uchwała nr XIV/239/2019 w sprawie nadania odznaki 

"Zasłużony dla Miasta i Gminy Prudnik" została podjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 54 do protokołu/ 

 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Isalska zaproponowała aby złożyć interpelacje i 

zapytania w Biurze Rady Miejskiej bez ich odczytywania. Radni wyrazili zgodę. 

Do biura Rady wpłynęły następujące interpelacje i zapytania Radnych: 

1) Pawła Licznara 
- w sprawie sprzedaży prądu  

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 55 do protokołu/ 

 

2) Stanisława Mięczakowskiego  

- w sprawie montażu ławek przy torach do gry w petanque  w parku miejskim 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 56 do protokołu/ 

 

3) Katarzyny Licznar  

- w sprawie oznaczenia przejścia dla pieszych przy ulicy Kościuszki/Traugutta 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 57 do protokołu/ 

- w sprawie zmiany oznakowania na skrzyżowaniu ulic Kopernika i Piastowskiej 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 58 do protokołu/ 

- w sprawie zmiany oznakowania na skrzyżowaniu ulic Szpitalnej i Piastowskiej 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 59 do protokołu/ 

- w sprawie ustawienia lustra drogowego przy wjeździe od strony garażów na ulicę Reja 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 60 do protokołu/ 

 

4) Zofii Zeprzałka - Krzemień  

- w sprawie remontu ścieżek na cmentarzu komunalnym 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 61 do protokołu/ 

- sprawie pilnego remontu chodnika wzdłuż ulicy Staszica przy budynku 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 62  do protokołu/ 

- w sprawie częstszej dezynfekcji pojemników na odpady komunalne przy ulicy Wojska 

Polskiego i Wyszyńskiego 

/treść interpelacji stanowi załącznik nr 63 do protokołu/ 
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11. Wolne wnioski, komunikaty, oświadczenia radnych i zamknięcie obrad sesji. 

 

Wiceprzewodniczący Edward Mazur oznajmił, że w miesiącu maju składał wniosek  

o uporządkowanie terenu przy Zespole Szkół Zawodowych na ulicy Podgórnej. Do tej pory 

teren nie został uprzątnięty. Radny poprosił o interwencję w sprawie.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak zaprosił radnych na wydarzenia, które odbędą się  

w najbliższym czasie na terenie Gminy Prudnik.  

 

Przewodniczący 

Rada Miejska w Prudniku 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


